

Product Testimonial/产品见证

SIRTMAX™ Black Ginger Extract

with Japanese Technology & USA patented,
Paired with the smooth and delicious coffee taste,
Awaken the vitality of DNA cells throughout your body!

SIRTMAX™ 黑姜萃取

拥有美国专利采用日本技术，
搭配香浓顺滑的咖啡口感，
唤醒您全身DNA细胞的活力！



SIRTMAXTM

Product Testimonial / 产品见证



Ms Winnie Lim
— Melaka 马六甲



Mr Alan Tiong
Sarawak 砂撈越 —



成功减掉4公斤!

“我从2022年6月下旬开始每天喝一杯 SIRTMAX® 黑姜咖啡并进行间歇性禁食。我的朋友告诉我她很担心我的体重（70公斤）并鼓励我尝试间歇性禁食，我开始选择只在上午11点到晚上7点之间进食。

截至今天2022年10月底，我的体重是66.1公斤。我成功减掉了大约4公斤，平均每个月大约1公斤。谢谢SIRTMAX®!”

- Ms. Winnie Lim (马六甲)



LOST WEIGHT 4KG!

“I started on a daily cup of SIRTMAX® black ginger coffee and intermittent fasting in end June 2022. My buddy told me that she's worried about my weight (70kgs) and encouraged me to try intermittent fasting and I choose to eat food only from 11am to 7pm.

As at today, end October 2022, my weight is 66.1kg. Lost around 4kg or about 1kg each month. Thank you SIRTMAX®!”

- Ms. Winnie Lim (Melaka)



成功减去8公斤!

“以前为了减肥戒食少吃宵夜，但是因为不运动，一直瘦不下来。自从开始喝了 SIRTMAX® 咖啡后，我甚至没有停止饮食，相反，我每天吃得更多，有时还买了汉堡包当宵夜。在这短短的6个月里，我成功瘦了8公斤！我周围的朋友还认为我正在减食或戒食。感谢 SIRTMAX® 将健康还给我。”

- Mr. Alan Tiong (砂撈越)



LOST WEIGHT 8KG!

“I used to quit eating supper and eat less in order to lose weight, but I couldn't lose weight because I didn't exercise. Since I started drinking SIRTMAX® coffee, I did not even quit eating and sometimes bought hamburgers for supper, I ate more daily instead. In this short period of 6 months, I successfully lost 8 kg! Friends around me thought I was cutting meals or quitting foods. Thanks to SIRTMAX® for returning my health to me.”

- Mr. Alan Tiong (Sarawak)

